

「神是個靈·所以拜他的、必須用心靈和誠實拜他。」(約四 24)

禱告事項和議程:

中華基督教福音協進會 www.ccea.org.tw 「散聚」和宣教教育事工

請為 TECC 的 2013 年度預算禱告：為我們的亞洲新移民的需求我們仍然缺乏一些錢。

Pray for TECC's 2013 Annual budget: We still lack some to serve the needs of our Asian immigrants.

- 泰國營會：一個營會 - 250,000 -元
- 信義神學院學生獎學金- 15,000 -元
- 5,000 - 越南馬克福音 60,000 -元
- 印尼福音事工 (Jendela Hati) 20,000 -元
- 第 12 屆 CEF 宣教大會：花費新台幣 8000 元。



- Thai people Camp: one camp 250,000.-
- Student scholarships CLS for 15,000.-
- 5,000.- f. vietn. Gospel of Mark 60,000.-
- Indon. Gospel Literature ministry 20,000.-
- Exp. f. 12th CEF Mission Conference 8,000.-

感謝神在道生神學院畢業典禮給我們那麼棒的天氣。神學校友將形成一個合作網絡，創始人李幫助牧師為台灣教會宣教教育默默奉獻。為論文的發表能夠有果效禱告。可能估計達



We are thankful for the special graduation day in Taosheng, Taipei in its 60th year. Taosheng Alumni will form a network to better elaborate the quite unknown contribution of its founder for the church in Taiwan. Mission Teaching: Pray for an efficient way to have the dissertation



100,000 台幣。求神賜智慧以最有用的方式服事有強烈渴望學習宣教的人，可能包括 TECC 的基層跨文化宣教課程。

published. First inquiry revealed the publication expenses could be as high as 100,000 NT\$. Pray for wisdom to serve those with the strong desire to learn about mission in the most useful manner, possibly including TECC's grass- root mission outreach teaching curriculum.

國際差傳協會(SEND International) www.sendtaiwan.org; www.send.org

SEND Sending in Taipei is looking for an alternative place to meet for its monthly global mission prayer meeting, because the landlord decided to rent out the apartment to someone else.

We are thankful for having being invited to use them for so long. ◦ (SEND International)

國際差傳協會在台北尋找一個新的禱告地點，作為每月的普世宣教禱告會之用，因為房東決定將公寓租給別人。我們非常感謝房東讓我們使用這麼久。



郝安倫 & 郝姚麗德與郝思源敬上 <http://hau-taiwan.blogspot.com>

Accounts:請支持我們:

德國 (Germany): Volksbank Kraichgau, Nr. 269 204 (BLZ 672 919 00), DMG, Haudenschild

瑞士 (Switzerland): Schweizerische Missions-Gemeinschaft, CH-Küsnacht, PC 80-42881-3, DMG, Haudenschild

奧地利 (Austria): RLB OÖ (Kto-Inhaber DMG)Nr. 2675700, BLZ 34000, Verwendungszweck: DMG, Haudenschild

英國 (United Kingdom): Barclays Bank London Code 20-94-67, A/C 60829838 DMG, fam. Haudenschild

Taiwan, R.O.C(台灣): 國泰世華銀行 台北市忠孝東路 5 段 687 號, 帳號 A/C 0785-0400-3484, 中華基督教福音協進會(Chinese Christian Evangelistic Association)註明: “ 普世宣教中心給郝安倫全家”